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 Groningen, 18 november 2022 
 
Aan de voorzitter van het College van Gedeputeerde Staten, 
 
Uit het op 17 november jl. verschenen rapport van de Kinderombudsman ‘Als je het ons vraagt 2022’ 
blijkt dat 20,7% van de kinderen in onze provincie zijn of haar leven een onvoldoende geeft. Landelijk 
gezien ligt dit op 13,3%. Een schrijnende constatering, die ons aangrijpt. In het rapport worden een 
aantal zaken uitgewerkt die een factor kunnen spelen bij de oorzaken van dit hoge percentage. Een 
gebrek aan steun van volwassenen en ruzies thuis spelen een rol. Maar ook opgroeien in armoede en 
onzekerheid over de toekomst. Opvallend is dat veel kinderen in Groningen kampen met psychische 
problematiek of een ouder hebben die hiermee kampt. In het rapport wordt openlijk gespeculeerd 
over een verband met de aardbevingsproblematiek en Kinderombudsvrouw Margrite Kalverboer 
noemt in een over het rapport gepubliceerd artikel in Trouw van17 november jl., dat ze vindt dat 
lokale en regionale overheden hierin een verantwoordelijkheid moeten pakken. Ook in het artikel in 
Dagblad van het Noorden van 18 november j. stelt ze ‘dat het nu aan gemeenten en provincie is’. 
In het rapport wordt daarnaast een aantal aanbevelingen aan gemeenten en het Rijk gedaan; dit zijn 
de bestuurslagen die logischerwijs de grootste positieve impact kunnen maken op het leven van 
kinderen.  
 
Ondanks het feit dat de directe aanbevelingen aan het Rijk en de gemeenten gericht zijn, willen wij 
van het college weten of het voor zichzelf een rol ziet weggelegd in het verbeteren van de beleving 
van het eigen leven van Groningse kinderen tussen 8 en 18 jaar. Daarom willen wij het volgende 
vragen:  
 

1. Is bovenstaand rapport van de Kinderombudsman bekend bij het college? Wat is de kijk van 
het college op de bevindingen uit het rapport?  

2. Is het college voornemens in gesprek te gaan met gemeenten of het Rijk over de uitkomsten 
van het rapport? Zo ja: met welke insteek zal dit gesprek plaats vinden? Zo nee: waarom 
niet? 

3. In het rapport wordt aan gemeenten de volgende aanbevelingen gedaan:  

        ‘ Aan gemeenten vragen wij:  

1. Te onderzoeken wat kinderen in hun gemeente nodig hebben en ook oplossingen 
met kinderen te bespreken  

2. Aan de slag te gaan met kinder- en jongerenparticipatie in hun gemeente  
3. Bij het maken van beleid en andere regels, te kijken hoe dit de rechten van kinderen 

beïnvloedt’  

In hoeverre vindt het College dat het deze aanbevelingen al meeneemt (waar zij toepassing 
zijn) op provinciaal niveau? Als deze aanbevelingen nog niet leidend zijn in de beleidsvorming 
van het college, is het dan geïnspireerd geraakt om deze aanbevelingen voor zichzelf over te 
nemen? 

 



4. Wat is de visie van het college op de samenhang van de bevindingen uit het rapport en 
overkoepelende provinciale thema’s als de moeizame afhandeling van de 
aardbevingsproblematiek, gezondheidsproblematiek in bepaalde delen van onze provincie en 
(energie)armoede waar veel inwoners in onze provincie onder gebukt gaan?  

In afwachting van uw antwoorden, 

Met vriendelijke groeten,  

Stephanie Bennett (GroenLinks)  

 
 

 


